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 عٌىاى الشسبلخ أو الاطشوحخ :

 دساسخ رصٌيفيخ هىسفىلىجيخ ووساثيخ لحششح رثبثخ القشعيبد في هحبفظزي الجصشح وهيسبى  

 هلخص الشسبلخ أو الاطشوحخ 

يفيخ )هظهشيخ ووساثيخ (للأًىاع الزي رصيت ثوبس القشعيبد )خيبس شولذ الذساسخ دساسخ رصٌ

القثبء وخيبس الوبء والجطيخ ( للأقضيخ هخزلفخ الزبثعخ لوحبفظزي الجصشح وهيسبى  وًزبئج الذساسخ 

 Dacusالوظهشيخ ثيٌذ اى هٌبك ًىع واحذ فقظ يصيت يصيت ثوبس القشعيبد الوزكىسح  سبثقب وهى 

frontalis Becker,1922بدئبد ورن رأكيذ الجبًت الوظهشي  ثبلجبًت الجضيئي ار اسزخذم اسثعخ ث

بئج الزشحيل الكهشثبئي حضم هزعذدح ثبووصاى جضيئيخ هزعذدح وهخزلفخ وثيٌذ اى ثززبثعبد هزجبيٌخ واظهش ًز

 .د ثعض الوٌبطق عي الوٌبطق الاخشيهٌبك رقبسة ثيي الاًىاع الوىجىدح في ثعض هٌبطق ثيٌوب اثزعذ
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Title of thesis  

Taxonomic study morohologic and genetic of insect cucurbit fly in Basrah and Missan 

Province  

 

Abstract of thesis  

The present study is taxonomic (morphologic and genetic)for the population of cucurbit 

fly which is a destructive pest of cucumber ,honeymelon and cantaloupe in Basrah and Missan 

.Result morphologic study showed is only one species infect cucurbit which is Dacus frontalis 

Becker ,1922 .four different primers were used of different sequences .The electrophoresis 

gave  different bands with different molecular weight for both males and females .Result of 

genetic taxonomic shown related with the species of some region and distance between with  

another  of some region .  


